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11th Hour Season 24 - jakso 1

Lähde: https://www.youtube.com/watch?v=BXaaeS3m33c&t=6427s&ab_channel=RobinD.Bullock

Tulkaa mukaan, tulkaa mukaan, 
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa,
joka häneen uskoo, joka häneen uskoo, joka häneen uskoo, 
ei koskaan kuole vaan hänellä on ikuinen elämä

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka häneen uskoo, ei kuole
joka häneen uskoo, ei kuole
vaan hänellä on ikuinen elämä

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka häneen uskoo, ei kuole
joka häneen uskoo, ei kuole

Voiton ääni!
Voiton ääni!

joka häneen uskoo, ei kuole
joka häneen uskoo, ei kuole

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka uskoo häneen, ei koskaan kuole
vaan hänellä on ikuinen elämä

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole

Tulkaa mukaan, tunnetteko tämän jännityksen?

17:00

Ei ole toista Pelastajaa kuin Jeesus
Ei ole muuta nimeä
Ei ole toista Pelastajaa kuin Jeesus
Ei ole muuta nimeä taivaan alla, joka pelastaa

Tulkaa mukaan, tehkää ääni

Jos meillä olisi karjakello, asiat alkaisivat muotoutumaan
Jos meillä olisi karjakello, on vain yksi tapa tehdä se
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Otetaan vain kiinni siitä

Austin sanoo, yeah
Pikku-Tommy huutaa
Vähän vielä lisää karjakelloa
Kaikki näyttämöllä huutaa

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole
joka häneen uskoo, ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole
ei koskaan kuole

Ainoa asia sille, ettet koskaan kuole: usko häneen
Usko sydämessäsi, että Jumala herätti Jeesuksen kuolleista
Usko sydämessäsi, että Jumala herätti Jeesuksen kuolleista
Tunnusta suullasi, että hän on Herrasi ja sinä pelastut
Etkä koskaan kuole

Tunnusta suullasi, että hän on Herrasi ja sinä pelastut
Etkä koskaan kuole

Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa
Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa

Kuunnellaan hieman sinua Austin
Varmistu että hän on tuolla ulkona
Annetaan virtauksen maailman kuulla hieman lisää

Upouusi ääni vuonna 2024, oven läpi
Upouusi ääni vuonna 2024, tulee ovesta
Tulee ovesta
Se tulee ovesta

Tulkaa mukaan kaikki ympäri maailman sanokaa:
se tulee ovesta
Sanokaa: minä menen ovesta
Minä menen ovesta
Menen ovesta vuonna 2024

Minä menen ovesta, vuonna 2024
Minä menen ovesta, vuonna 2024
Minä menen ovesta, vuonna 2024
Minä menen ovesta, vuonna 2024
Minä menen ovesta, vuonna 2024
Minä menen ovesta, vuonna 2024
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Halleluja. Halleluja. Voiton ääni vuodelle 2024. Se on suuren voiton ääni. Kuinka voimme saada suuremman
voiton kuin se, että Jumala rakasti maailmaa niin paljon, että antoi ainoan Poikansa. Halleluja. Se on 
kulmakivi kaikelle sille, mitä uskomme. Se on voiman kulmakivi. Se on voiton kulmakivi, tulevaisuuden, 
jonka hän takasi sinulle ja minulle. Ja Jumala ei ole koskaan hylännyt sinua eikä minua eikä hän tule 
koskaan hylkäämään. Koska hän on Jumala, joka ei voi epäonnistua. Aamen.

Me tulemme pian takaisin ja katsomme hieman sanaa ja sitä, mitä Jumalalla on meille tänään. Anna luku 
kolmeen.

38:40

Haluan toivottaa teidät takaisin tervetulleeksi 11th Hour -lähetykseen tänään. Voiton ääni on ilmassa. Uutta 
musiikkia, uusia ääniä, ja uudet äänet tuovat mukanaan uusia asioita. Elisa, kun vapautus tuli hänen aikana, 
Israelin kuninkaalle ja Juudan kuninkaalle, hän sanoi tuokaa minulle trubaduuri, jotta voimme soittaa. Kun 
niin tehtiin, saatiin profeetallinen ääni. Se tuli tänään. Robin näki jotain jo silloin, kun olimme siirtymässä 
tähän. Kertoisitko sen? Tulisitko tänne luokseni? 

Robin R.: kun soitimme musiikkia ja hengessä minä näin itseni kävelemässä ulos tuosta ravintolasta New 
Orleansissa. En tiedä olinko nälkäinen vai mitä, mutta minä olin Mr Beesin vieressä. Olin tulossa sieltä ulos 
ja yhtäkkiä tämä tuuli puhalsi kovaa. Herra sanoi, että hän puhaltaa kovaa New Orleansissa herätyksen 
tuulella. Hän sanoi, minä olen Lake Potatrainin yläpuolella. Ja tiesin, että siellä tulee tapahtumaan suuri 
yliluonnollinen voitto tai läpimurto - hyvällä puolella. Se on Pyhän Hengen yliluonnollista asiaa. Tänä 
vuonna 2024 tullaan kuulemaan ihmeistä. Joten, te Herran palvelijat, valmistautukaa New Orleansissa. 

Kun sanoit tuon ja puhuit tuosta asiasta, näin ihmisiä soittamassa ja tuo ääni tuli niistä äänitorvista. Siksi 
minun piti kuulla noita äänitorvia tänään, aivan hetki ennen kuin aloitimme lähetyksen, koska sanoin, että 
meidän täytyy löytää aloitussointu. Sitten minä vain yhtäkkiä sanoin, soita tuota äänitorvilla. Ja kun sinä 
juttelit New Orleansista, minä näin ihmisiä kävelemässä kadun reunustalla soittaen äänitorvia. He soittivat ja
se on New Orleansin ääni. Se on erinomainen ääni. Se on vaikuttava ääni ja se tulee sieltä tavalla, jota ei 
löydy muualta maan päältä. Koska sen mukana on sellaisia hengellisiä ylä-ääniä ja alaääniä. Ja minä näin 
heidän kävelevän kävelykadulla ja Herra. Kuulin tämän, Herra sanoi, puhu nämä ihmisille, te suunnittelette 
herätystä New Orleansissa ja menette kaduille ja teette palvelutyötä siellä. Tehkää se nyt. Tämä on sen aika. 
Aloittakaa tänä vuonna ja voodoo tulee alas. Se alkaa lyyhistymään. Ja kuolleitten kaupungista tulee elävien 
kaupunki. Halleluja. New Orleansilla on suuri hengellinen merkitys. Erityisesti lopunaikoina. Voodoo ja sen 
kaltaiset asiat yrittävät estää noita asioita ja kaapata uskovien vallan. Kyllä, mutta tuo sanomasi on sana 
Jumalalta. Sinun täytyy antaa se New Orleansissa, koska he odottavat läpimurtoa. Halleluja.

Ylistäkää Jumalaa. Jumala, anna meille näkevät silmät ja kuulevat korvat tänään, jotta voimme opiskella 
sanaasi perheenä. Ja että voimme elää tässä uudessa äänessä, tässä uudessa voiton soinnussa. Se on tämä 
uusi asia, mitä olet tekemässä kanssamme nyt. Halleluja. Kaikkialla maailmassa. Suomessa. Kaikkialla, 
Herra Jumala. Hawajilla. Herra Jumala, eri paikoissa Herra. Pariisissa, Euroopassa, kaikkialla Englannissa, 
ja se tulee voittamaan islamin äänen. Se kitkee sen ja aiheuttaa värähtelyn, joka saa tämän pirullisen 
(demonic) voiman, joka puskee läpi islamin, lyhistymään. Ja nämä alueelliset pahat henget alkavat 
vapisemaan ja helisemään ja tuhoutumaan. Ja kaikki islamin väärät jumalat ja buddhalaisuuden ja kaikki 
tämä, alkavat nyt romahtamaan Messiaan jalkojen juureen. Halleluja. Ja ihmisille voi tulla todellinen elämä 
eikä kahleet. Aamen.

Eikä ollut mitenkään sattumaa, että Herra alkoi tänään laulamaan Johanneksen 3:16, koska Johanneksen 
3:16 on jae, jota hän on käsitellyt kanssani tänään aamulla. Ne jakeet ovat kulmakiviä. Se on todellinen 
uskomme kulmakivi. Jokainen lapsi pyhäkoulussa pystyy sanomaan tuon jakeen. Jumala rakasti maailmaa 
niin paljon, että antoi ainoan Poikansa. Kuka uskoo häneen, ei tule koskaan kuolemaan vaan hänellä on 
ikuinen elämä. Jumalan mielessä ja Jumalan suunnitelmassa mikään ei ole muuttunut. Vaikka ihmiset ovat 
muuttuneet. Siinä totuudessa että he ovat menettäneet näkökykynsä asian suhteen. Ihmiset ovat menettäneet 
näkökykynsä asian suhteen niin, että ihmiset ovat oppineet uskonnon. He oppivat uskonnon ja menettivät 
näkökykynsä ensimmäiseksi. Kuinka niin? Kun he alkoivat meidän upeissa Raamattuun perustuvissa 
laitoksissamme uudelleen arvioimaan ja kyseenalaistamaan ylösnousemusta. Se muutti Harvardin sellaiseksi
kuin se on nyt. Se oli seminaari. Tämä oli se, mikä muutti upeat oppilaitoksemme, joita ei edes pysytty 
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hallinnoimaan perustajaisiemme mukaan, ellet ollut hyväksynyt Jeesusta Herranasi ja Pelastajanasi. 

Opetetun uskonnon miehet kadottivat näkökykynsä ensimmäiseksi, kun he aloittivat upeissa Raamattuun 
perustuvissa oppilaitoksissa arvioimaan uudelleen ja kyseenalaistamaan ylösnousemusta. Ikään kuin, oliko 
ylösnousemus edes totta? Nyt, kun meillä on uskonnon johtajia ja uskon johtajia, jotka kyseenalaistavat jopa
sen, nousiko Jeesus kuolleista, me tiedämme olevamme ongelmissa. Kun tämä oli tapahtunut, hallitukset 
seurasivat pian perässä ja harhautuivat omalta polultaan. Mikä oli vartioida ja varmistaa Jumalan antamia 
oikeuksia kaikille ihmisille. Se on avannut ihmiskunnan kaikkien aikojen suurimmalle petokselle. Saatana 
odotti tätä hetkeä ja oli valmiina iskemään. Globaali agenda on valmiina siirtymään omalle paikalleen 
uutena suunnitelmana kumoten Jumalan suunnitelman. 

Painostaakseen ihmisiä. Kuunnelkaa tätä. Painostaakseen ihmisiä ilman, että nuo ihmiset edes tietävät 
olevansa painostuksen alaisia, on kaikkien aikojen harhautus. Koska silloin uusi vapauttaja voidaan tuoda 
näyttämölle ja uusi pelastaja otetaan avosylin vastaan. Ja kuitenkin, fyysinen vastaisku, ei ole vastaus. Se oli
sitä, mitä he odottivat ja halusivat Jeesuksen tekevän, kun hän eli maan päällä - ihmiset halusivat häneltä 
fyysisiä kostotoimia. Hän tuli mukanaan uusi kuningaskunta, mutta ilman miekkoja ja keihäitä. Se on 
kuningaskunta, joka tuo mukanaan tuhoisan iskun synnille. Se on sitä, miten asia on nyt. 

Ihmiset saattavat sanoa, jos Jeesus olisi täällä, ja tämä on sitä, mikä on aiheeni tänään. Jos Jeesus olisi täällä,
hän hoitaisi homman kotiin. No, mutta hän on täällä. Hän on läsnä kehossaan. Hänen kehonsa, ruumiinsa, on
täällä tässä painostavassa ajassa tekemässä sitä, mitä hän teki omassa painostavassa ajassaan: käsittelemässä 
ihmisen sydämen. Ja ihmisten sydämet. Kääntämässä ihmisen sydämen takaisin Jumalaan päin ja 
ohjaamassa herätykseen, jollaista maailma ei ole koskaan nähnyt. Se on sitä, mitä Kristuksen ruumis, kirkko,
ekklesia, on tekemässä juuri nyt. Kirkon, Kristuksen ekklesian, on aika nousta uudelle tasolle. Ja sen on 
alettava juuri nyt, tammikuussa. Se täytyy aloittaa nyt ja meidän täytyy mennä toiselle tasolle - kirkossa, 
Kristuksen ruumiissa. 

Me olemme hänen, Jeesuksen, edustajia maan päällä. Me olemme hänen ruumiinsa. Eikä tässä ole kysymys 
vain kuvainnollisesta puheesta vaan tämä on myös hengessä. Meidät on tehty yhdeksi hänessä sanoo 
efesolaisille 5:30: "sillä me olemme hänen ruumiinsa jäseniä." KJV: "For we are members of his body, of 
his flesh, and of his bones." 

Me olemme hänen lihaa ja hänen luita ja hänen henkeään. Hän on pää, mutta me olemme ruumis. Ja ruumiin
täytyy osoittaa, että he ovat osa päätä. Joten meidän on aloitettava käsittelemään ihmisen sydäntä. Aivan 
kuten hän teki. Tuo sydän pitää kääntää takaisin Jumalan suuntaan ja ohjata herätykseen jollaista maailma ei 
ole koskaan nähnyt. Ja kuitenkin tulemme näkemään vastustusta erityisesti uskonnollisilta ryhmiltä. Miksi? 
Koska... Tämä on kuvainnollisesti sanottu: uskonnolliset ryhmittymät pelkäävät Roomaa. He pelkäävät 
Roomaa, jos niin voidaan sanoa, että se peruuttaa heidän 501(c)(3):n. (toim.huom. voittoa tuottamaton 
yhdistys joka on vapaa valtion/kunnan verotuksessa). No, nostakaa leuka pystyyn. He yrittävät peruuttaa ne 
nyt! 

He eivät tiedä. Hallitukset eivät tiedä, että ne, kirkot, voivat kylvää siementä kuningaskunnalle, kun 
hallitukset antavat heille noita oikeuksia. Ne itse asiassa kylvävät Jumalan kuningaskuntaan ja se on asia, 
mikä pitää hallitukset pystyssä. Jumala tuo aina kirkon ajatteluunsa. Hänellä ei ole koskaan ajatusta, missä ei
ole mukana sinua ja minua. Mutta, mitä hän ajattelee meistä? Haluan, että katsomme Johanneksen kappale
12, alkaen jakeesta 27. Tämä on siitä, kun Jeesus valmistautuu suorittamaan tehtävänsä ja niin edelleen. 
Hän sanoo: "Nyt minun sieluni on järkytetty; ja mitä pitäisi minun sanoman? Isä, pelasta minut tästä 
hetkestä. Kuitenkin: sitä varten minä olen tähän hetkeen tullut. Isä, kirkasta nimesi!" Niin taivaasta tuli ääni:
"Minä olen sen kirkastanut, ja olen sen vielä kirkastava". Niin kansa, joka seisoi ja kuuli sen, sanoi ukkosen 
jylisseen. Toiset sanoivat: "Häntä puhutteli enkeli". Jeesus vastasi ja sanoi: "Ei tämä ääni tullut minun 
tähteni, vaan teidän tähtenne. Nyt käy tuomio tämän maailman ylitse; nyt tämän maailman ruhtinas pitää 
heitettämän ulos. Ja kun minut ylennetään maasta, niin minä vedän kaikki tyköni.""

KJV (Jn 12:27-32): "Now is my soul troubled; and what shall I say? Father, save me from this hour: but for
this cause came I unto this hour. Father, glorify thy name. Then came there a voice from heaven, saying, I 
have both glorified it, and will glorify it again. The people therefore, that stood by, and heard it, said that it 
thundered: others said, An angel spake to him. Jesus answered and said, This voice came not because of me, 
but for your sakes. Now is the judgment of this world: now shall the prince of this world be cast out. And I, 
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if I be lifted up from the earth, will draw all men unto me." 

Haluan, että ajattelette tuota kaikkea, mitä hän juuri sanoi. Missä me olemme noissa jakeissa? Kun Jeesus 
sanoi, Isä kirkasta nimesi. Ja Isä puhui ja sanoi, minä olen kirkastanut sen - se on Jeesus. Ja sitten hän sanoi, 
minä kirkastan sen uudelleen. Siinä olemme sinä ja minä. Hän kirkasti nimensä Jeesuksessa ja kaikessa 
siinä, mitä hän teki. Mutta hän sanoi, minä kirkastan sen uudelleen. Milloin? Profeetallisesti katsoen ajan 
läpi, hän näki kirkon. Hän näki kirkon! Ja hän sanoi, minä kirkastan sen heissä. Hän puhuu siinä sinusta ja 
minusta! Jeesus sanoi tämän, muistakaa työt jotka minä tein, te teette samoja töitä ja suurempia töitä kuin 
mitä minä tein. Joten hän aikoo kirkastaa nimensä uudelleen meissä. Nyt on aika kirkolle tulla uudelle 
tasolle. Meidän on näytettävä maailmalle se, mitä hän osoitti maailmalle.

Ihmiset ajattelivat tuolloin, että hän on tullut valtaamaan Rooman. Ja että hän on tullut tekemään 
vallankumouksen näkyvässä maailmassa ja kumoamaan hallitukset, mutta hän sanoi, ei. Mutta ei, hän on 
tuonut Jumalan kuningaskunnan maan päälle ja käsittelemään ongelman, joka on synti ihmisen sydämessä. 
Ja se on paikka, missä sinä ja minä olemme. Me olemme hänen ruumiinsa maan päällä ja samaan aikaan 
myllerryksessä. Me olemme siellä. Me olemme siellä nyt. Joten, meidän täytyy, meidän täytyy osoittaa 
maailmalle, että me olemme hänen ruumiinsa ja hänen kätensä ojennettuna. Työt, joita hän  teki, meidän 
täytyy tehdä. Koska hän sanoi menevänsä Isänsä luokse ja hän lähettää Pyhän Hengen – Puolustajan ja 
Lohduttajan. No, hän meni sinne ja hän tuli tänne. Ja nyt hän on meissä. 

Ja nyt tilanne on mennyt siihen, että uskonto tulee öisin luoksemme puhumaan niin kuin Nikodeemus puhui 
Jeesukselle. Ajatelkaa sitä. Hän on tulut luoksemme puhumaan ja uskonto on siinä pöydän ääressä 
puhumassa meille ja he sanovat, että olemme niin uppoutuneena ohjesääntöihimme ja säännöksiimme ja 
tässä me olemme. He kysyvät Jeesukselta kysymyksen. Hän sanoo, teidän täytyy syntyä uudelleen. Uskonto 
vastasi, kuinka minä voin syntyä uudelleen? Ja Jeesus alkoi puhumaan hänelle syvistä hengellisistä asioista. 

Nikodeemos siis sanoi, miten voin syntyä uudelleen. Ja hän ei voinyt ymmärtää, uskonto ei voinut ymmärtää
mitäään, mitä hän oli sanomassa. Mutta he tiesivät tämän, he sanoivat: me tiedämme, että sinä olet Jumalan 
lähettämä, koska kukaan voi tehdä sitä, mitä sinä teet, jollei Jumala ole sinua lähettänyt. Niinpä Jeesus 
katsoi häntä ja sanoi, asiat, joista puhun sinulle ovat kuin tuuli. Tunnetko tuulen, kuuletko tuulen, tiedätkö 
mistä se tuli? Ei, et tiedä. Tiedätkö, minne se on menossa? Ei, et tiedä. Jeesus sanoi, niin tämä asia on. 
Hengessä. 

Ja sinun sydämesi täytyy kääntää uudelleen Jumalaan päin. Ja ihmeet olivat asia, mikä sai ihmiset tietämään,
että vain Jumala on voinut lähettää hänet. Ja näin on asia myös kirkossa tällä hetkellä. Vain tekemällä sitä, 
mitä hän teki ja osoittamalla maailmalle ja osoittamalla uskonnolle... Meidän täytyy osoittaa uskonnolle 
ensimmäisenä, kuka hän on. Ensimmäisellä kerralla, kun Johannes Kastaja alkoi saarnaamaan Johanneksen
kappaleessa yksi. Pyhät kirjoitukset sanovat, alussa oli Sana, ja Sana oli Jumalan tykönä, ja Sana oli 
Jumala. Hän oli alussa Jumalan tykönä. Kaikki on saanut syntynsä hänen kauttaan, ja ilman häntä ei ole 
syntynyt mitään, mikä syntynyt on. 

KJV: "In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. The same was in
the beginning with God. All things were made by him; and without him was not any thing made that was 
made."

Sitten pyhät kirjoitukset sanovat: "Hänessä oli elämä, ja elämä oli ihmisten valkeus. Ja valkeus loistaa 
pimeydessä, ja pimeys ei sitä käsittänyt." Johannes 1:6: "Oli mies, Jumalan lähettämä; hänen nimensä oli 
Johannes." Ja sitten pyhät kirjoitukset alkavat puhumaan tästä profeetasta.

KJV: "In him was life; and the life was the light of men. And the light shineth in darkness; and the darkness 
comprehended it not. There was a man sent from God, whose name was John." 

Ja siinä sanotaan, kun Jumala valmistautuu tuomaan valon maailmaan ja alkaa taistelemaan pimeyttä 
vastaan, hän lähettää profeetan. Hän aina lähettää profeetat. Siinä sanotaan, etteivät profeetat olet tuo valo, 
mutta heidät on lähetetty todistamaan tuosta valosta. Ja kaikkien ihmisten on uskottava häneen. Ja mitä 
ihmiset eivät havainneet, profeetta oli lähetetty, ja profeetat tulivat tähän maailmaan. Ja he tulivat tähän 
maailmaan, jotta voivat järjestellä asiat valmiiksi evankelistalle. Niin että he toivat esiin yliluonnollisen ja 
näyttivät maailmalle jälleen kerran: Jumala on tullut kylään luoksemme jälleen kerran! Painostuksen 
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pimeimmässä ajankohdassa. Pimein painostuksen ajankohta on sellainen, kun ihmisiä painostetaan eivätkä 
he tiedä, että heitä painostetaan. He ovat niin tottuneita painostukseen, etteivät he näe sen toiselle puolelle. 
Se vastaa Israelia ja Roomaa. He olivat painostuksen alaisena ja uskonto oli kadottanut näkökykynsä siitä, 
että he olivat vallassa.

Niinpä Rooma painostaa heitä. Eivätkä he edes tienneet asiaa! He vain ajattelivat, että Jumala tulee 
rakentamaan sotilaallisen kuningaskunnan. Ja hän sanoi, se on teidän syntinne, joka aiheuttaa kaiken tämän. 
Niinpä profeetat lähetetään kertomaan, että valo on maan päällä. Valo taistelee pimeyttä vastaan. Yritän 
sanoa jotain tässä. Herra, auta minua Herra. Auta minua. Nyt on meidän aikamme ottaa paikka pöydän 
ääressä, missä Nikodeemos puhui Jeesuksen kanssa. Nikodeemos istui Jeesuksen kanssa ja hänellä oli 
kysymyksiä. Hänellä oli kysymyksiä. Hän sanoi, ettei ole ketään. Johanneksen 3:2. Jae yksi sanoo, "Mutta 
oli mies, fariseusten joukosta, nimeltä Nikodeemus, juutalaisten hallitusmiehiä." Siinä meillä on 
uskonnolliset johtajat. 

Johannes 3:2-3: "Hän tuli Jeesuksen tykö yöllä ja sanoi hänelle: "Rabbi, me tiedämme, että sinun 
opettajaksi tulemisesi on Jumalasta, sillä ei kukaan voi tehdä niitä tunnustekoja, joita sinä teet, ellei Jumala 
ole hänen kanssansa. Jeesus vastasi ja sanoi hänelle: "Totisesti, totisesti minä sanon sinulle: joka ei synny 
uudesti, ylhäältä, se ei voi nähdä Jumalan valtakuntaa".

KJV: "There was a man of the Pharisees, named Nicodemus, a ruler of the Jews: The same came to Jesus by
night, and said unto him, Rabbi, we know that thou art a teacher come from God: for no man can do these 
miracles that thou doest, except God be with him. Jesus answered and said unto him, Verily, verily, I say 
unto thee, Except a man be born again, he cannot see the kingdom of God."

Jeesus sanoo, totisesti, totisesti, tarkoittaen: minä en valehtele, aamen. Niin olkoon, niin olkoon. Joka ei 
synny uudelleen ylhäältä, se ei voi nähdä Jumalan kuningaskuntaa. Ja sinä et voi mennä sisälle 
kuningaskuntaan, jos et näe sitä! Meidän on nähtävä kuningaskunta ja sitten pyhät kirjoitukset sanovat, me 
voimme mennä sisälle sinne. Johannes 3:4-8: "Nikodeemus sanoi hänelle: "Kuinka voi ihminen vanhana 
syntyä? Eihän hän voi jälleen mennä äitinsä kohtuun ja syntyä?" Jeesus vastasi: "Totisesti, totisesti minä 
sanon sinulle: jos joku ei synny vedestä ja Hengestä, ei hän voi päästä sisälle Jumalan valtakuntaan. Mikä 
lihasta on syntynyt, on liha; ja mikä Hengestä on syntynyt, on henki. Älä ihmettele, että minä sanoin sinulle:
teidän täytyy syntyä uudesti, ylhäältä. Tuuli puhaltaa, missä tahtoo, ja sinä kuulet sen huminan, mutta et 
tiedä, mistä se tulee ja minne se menee; niin on jokaisen, joka on Hengestä syntynyt."

KJV: "Nicodemus saith unto him, How can a man be born when he is old? can he enter the second time into 
his mother's womb, and be born? Jesus answered, Verily, verily, I say unto thee, Except a man be born of 
water and of the Spirit, he cannot enter into the kingdom of God. That which is born of the flesh is flesh; and
that which is born of the Spirit is spirit. Marvel not that I said unto thee, Ye must be born again.
The wind bloweth where it listeth, and thou hearest the sound thereof, but canst not tell whence it cometh, 
and whither it goeth: so is every one that is born of the Spirit."

Siinä Jeesus sanoo jälleen kerran kahdesti, totisesti, totisesti. Me emme voi nähdä sitä lihallamme. Mutta 
huomatkaa, että hän sanoo siinä, että voimme kuulla sen. Me voimme kuulla sen. Me voimme kuulla sen 
huminan. Me voimme kuulla sen äänen, mutta me voimme myös tuntea tuulen. Me voimme kuulla sen ja me
voimme tuntea sen vaikka emme näe sitä. Halleluja. Nikodeemos vastasi ja sanoi hänelle, kuinka nämä asiat 
voivat tapahtua? He istuvat siinä pöydän ympärillä keskustelemassa ja me puhumme nyt uskonnosta. 

Ja he sanovat jo parhaillaan seminaareissaan: "Nousiko hän todellakin kuolleista?" Ja he väittävät, että 
kyseessä oli kuvainnollinen asia eikä se tapahtunut kirjaimellisesti. Ja että Jeesus ei ole ainoa tie. Maan 
päällä on tällä hetkellä niin paljon uskonnollisia johtajia, jotka kutsuvat itseään kristityksi ja jotka eivät 
usko, että Jeesus on todellinen ja että hän on ainoa tie. Mutta nyt uskonnolle on tullut aika, kun profeetat 
ovat tulleet näyttämölle, valo on tullut maailmaan! Minä todistan valosta. Ja profeetat kertovat, mitä 
tapahtuu ja mitä tulee tulevaisuudessa tapahtumaan. Ja niin on tapahtunut. Jotkut profeetat jopa sanovat, että
sataa kaloja. Ja sitten näimme, kuinka taivaalta satoi kaloja!

No, sitten ihmiset sanovat, mikseivät profeetat nähneet sairautta, joka oli tulossa maahan. Me näimme sen! 
Minä kerroin asiasta jo vuonna 2016! Minä kerroin asiasta uudelleen yksityiskohtaisesti vuonna 2019. 
Tarkoitan, tein sen kaiken paljon ennen kuin se tapahtui. Sanoin, se on tapahtumassa ja profeetat todistavat 
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valosta, joka on tullut. Valo on tullut osoittamaan sinulle tulevaisuutesi ja antamaan sinulle odotettun 
lopputuloksen. Nyt uskonto, joka on kieltänyt Kristuksen, istuu alas pöydän ääreen ja kysyy: "Mistä tässä 
kaikessa on kysymys?" Meidän on osoitettava heille ja annettava heille ne vastaukset, jotka Jeesus antoi. 
Koska me olemme ruumis. Meidän on istuttava alas pöydän ääreen Nikodeemoksen kanssa ja vastattava 
noihin kysymyksiin. Halleluja.

Jae 14: "Ja niinkuin Mooses ylensi käärmeen erämaassa, niin pitää Ihmisen Poika ylennettämän, että 
jokaisella, joka häneen uskoo, olisi iankaikkinen elämä." 

Aivan kuten käärme, pronssikäärme, messinkikäärme, ripustettiin ristille tai parrun päähän erämaassa. 
Meidän on samalla tavalla katsottava ylöspäin ja uskottava, että Jeesuksesta tehtiin synti meidän tilallamme. 
Ja uskottava, että hänestä tehtiin sairaus meidän tilallamme. Ja että hänestä tehtiin se. Ja että hänestä tehtiin 
tuo käärme, ettei meidän tarvitse muuttua käärmeiksi. Hän joka ei tuntenut syntiä, hänestä tehtiin synti 
meidän tilallamme - meidän synneistämme. Jotta meistä itsestämme voitiin tehdä Jumalan vanhurskaus 
Jeesuksessa Kristuksessa. Ja jokainen joka katsoo tuota ristiä ja uskoo, että hän kantoi kaiken sen synnin 
sinun ja minun puolesta, voi silloin nähdä kuningaskunnan ja astua sisään Jumalan kuningaskuntaan. Nyt ne 
meistä, jotka jo olemme Jumalan kuningaskunnassa, meidän tehtävämme on todistaa kuningaskunnasta. 
Meidän on oltavan hänen ruumiinsa maan päällä.

Hän sanoi, minä kirkastan nimeni sinussa. Ja minä kirkastan sen uudelleen heissä. Joten, nyt on aika, että 
hänen nimensä kirkastetaan meissä. On aika, että hänen nimensä kirkastetaan meissä. Muistan tarinan daddy
Seymorista Azusa Street:ltä, kun miehellä ei ollut jalkaa. Ja hän otti puisen tekojalan irti. Ja kirkkaus oli niin
paksua, että hänen oli heilutettava kättään nähdäkseen sen kaiken. Ja kun tuo kirkkaus väistyi hänen kätensä 
tieltä, tuo jalka tuli siihen paikalleen. Jumala osoitti siinä tahtonsa parantaa. Häntä on estettävä parantamasta
ihmisiä, jos haluamme estää häntä parantamasta ihmisiä. Koska hän ryntää sinne, missä kipu on. Hän ryntää 
sinne, missä vapautusta tarvitaan. Vain ihminen kykenee estämään sen tulemisen ja vapautumisen ja 
parantumisen. Daddy Seymor näki sen ja otti kiinni käsillään siitä ja kuunnelkaa hänen sanojaan: "Isä, 
kirkasta nimesi." Ja tuo mies parantui. Uskon, että se oli juuri tuo jalan parantuminen, joka kasvoi tyngän 
tilalle, kun hän sanoi noin. Se tapahtui siinä kaiken kansan nähtävillä. Käsi kasvoi olkapäästä kaikkien 
nähden. Se tapahtuu, kun hänen nimensä kirkastetaan. Meidän on kirkkona, aloitettava sanomaan, kirkasta 
nimesi. Kirkasta nimesi. 

Jeesus paransi spitaalisen. Asetti kätensä spitaalisen päälle ja kaikki ajattelivat, hyvänen aika, hän on 
epäpuhdas. Sinä et voi tehdä sitä. Sinä et voi tehdä sitä. Sinä et voi tehdä sitä. Ja kuitenkin spitaalinen sanoi, 
sinä voit tehdä minusta puhtaan, jos haluat. Ja Jeesus sanoi, minä haluan. Eräs käännös sanoo, varmasti minä
haluan. Hän asetti käden tuon sotkun päälle ja kun hän teki niin, mies vapautui. Hän vapautui. Jumala 
kirkasti siinä nimensä Jeesuksen kautta. Kirkasti nimensä! Ja nyt hän sanoo, on aika profetioiden tulla 
toteen: minä kirkastan nimeni uudelleen. Kirkko on aina profetiassa. Kirkko on profeetallisessa ajassa. 
Kirkko on profeetallisessa liikkeessä. Kirkko on siellä jatkuvasti, mutta he eivät vain tiedä asiasta.

Heistä puhutaan niin monta kertaa. Aivan kuten Filippuksen Kesareassa kun Jeesus meni joukkonsa kanssa 
sinne, missä he olivat avaamassa helvetin portteja, jotta Pan-jumala pääsee nousemaan maan päälle ja 
aiheuttamaan pandemic, pandemian (laajalle levinnyt kulkutauti). Jeesus sanoi, helvetin portit eivät voita 
kirkkoa. Ja tuohon aikaan kirkkoa ei ollut edes olemassa. Hän ei ollut vielä kuollut ja noussut kuolleista. 
Jeesus siis profetoi siinä meidän tilanteestamme parhaillaan. Ja kun Sveitsissä avattii tuo tunneli, Gothardin 
portti, sitä todellisuudessa kutsutaan portiksi (sisäänkäynti, pääovi). Sitä kutsutaan todellisuudessa portiksi. 
Kun he avasivat tuon portin ja rakensivat uudelleen helvetin portin avaamiseen liittyvän juhlamenon, 
seremonian, kirkkoon liittyvä profetia alkoi tuijottamaan tarkkaavaisesti kirkkoon. Se tapahtui vuoden 2016 
aikoihin, samaan aikaan, kun annoin profetian, että sairaus on tulossa maailmaan, mikä saa maan 
vapisemaan. Kun tuo profetia annettiin, samoihin aikoihin, tuo portti avattiin ja Pan tuli ulos helvetistä ja 
pandemia alkoi. Kirkko ei edes tiennyt omaa aikaansa. 

Pyhät kirjoitukset sanovat, jos et tiedä omaa aikaasi, on olemassa voima, joka luhistaa sinut maan tasalle. Ja 
kun he avasivat tuon portin, kirkon olisi pitänyt olla silloin profeetallisesti niin terävänä, meidän olisi pitänyt
olla niin samalla sivulla, profetioiden kanssa, joista olemme puhuneet, niin kirkon olisi pitänyt astua 
näyttämölle ja sanoa: "Ei!" Me sanomme ei helvetille. Sinä et voi tulla maan päälle helvetti. Me suljemme 
helvetin portit Jeesuksen nimessä. Sen sijaan, kirkko ei ollut valmis eivätkä he edes tienneet, mitä oli 
tapahtumassa. Ja Pan tuotiin hengen maailmaan ja pandemic, pandemia, tuotiin hallituksissa maan päälle ja 
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helvetin portit avattiin osoittaen meille, että joku tietää, mitä he ovat tekemässä. Ja profetia kirkolle osoitti 
sen, että kirkko oli sokea sivustaseuraaja - pääosin. Se ei kyennyt näkemään mitään. Ja kirkko vain suljettiin.
Se vain suljettiin! Silloin profeetat alkoivat puhumaan, koska kirkko oli vaarallisessa paikassa eikä 
ymmärtänyt profetiaa. Profeettojen täytyi alkaa puhumaan profetiaa, puhumaan profetiaa, puhumaan näistä 
asioista uudelleen ja todistamaan valosta, joka oli maassa. Ja he alkoivat taistelemaan tuota pimeyttä 
vastaan. 

Ihmiset eivät nähneet noita asioita! Ja uskonnolliset johtajat istuivat pöytiensä ääressä ja sanoivat, hyvä 
ihme, mitä on meneillään? Me emme edes usko profeettoihin. Mutta kukaan ei kykene kertomaan 
tulevaisuudesta tällaisella tarkkuudella ellei Jumala ole heidän kanssa. En koskaan unohda, kun Kent 
Christmas järjesti kokoontumisen heinäkuun neljäntenä. Unohdin, mikä vuosi se oli, tämä on sitä, kun aika...
-21.  Okei, hän piti tuon kokoontumisen, mikä sen nimi oli?  Let freedom ring, antakaa vapauden soida. 
Vapaus oli enemmän kuin vain luonnollisessa maailmassa. Annetaan vapauden soida. Annetaan vapaudelle 
uudelleen ääni. Se vastaa sitä, kun tässä maassa oli herätys ja silloin soitettiin vapauden kelloa (liberty bell). 
Sitä soitettiin ja soitettiin ja soitettiin kunnes kello meni rikki. Se halkesi, koska he soittivat sitä niin 
monesti. Ja profeetta meni Nashvilleen ja seisoi siellä ja sai äänen, maailman äänen. Vanhassa 
oopperatalossa (grand old opera house), se on maailman ääni, missä kuullaan taajuuksia, jotka muuttavat 
maailman. Ja alkuperäinen Grand Old Opera, se oli kirkko! Ajatelkaa, miten se on muuttunut! Ja profeetta 
toi sen takaisin. 

Mutta hän kutsui profeettoja kaikkialta liittymään joukkoon. Ja hän kutsui heitä paikalle. Ja hän kutsui 
meidätkin sinne. Ja hän pyysi meitä antamaan äänemme hengen maailmaan. En koskaan tule unohtamaan 
tuota päivää. Jos löydätte sen, katsokaa se. En koskaan unohda tuota päivää, kun Herra sanoi, ääni alkaa 
Floridasta. Ja nyt se on saapunut Tennesseehen. Se oli vapauden ääni (sound of freedom). Se oli ääni 
profeetallisessa. Ja se oli päivä, kun Baalin profeetat haastettiin. Ja profeetat tuotiin lopuksi näyttämölle. Ja 
Herra antoi meille vapauden ja joku ei pelännyt katsoa 11th Hour tiimiä ja sanoa, antakaa äänenne kuulua. Ja
ensimmäisen kerran ikinä, mitä minä tiedän, Grand Old Opera House:ssa kuultiin profeetallinen ääni ja 
shofariin puhallettiin. Hyvä Jumala, me kaappasimme äänen ja annoimme sen takaisin Jumalalle. Ja 
päästimme sen matkaan ympäri maailman. Ja kun tuo tapahtui, helvetti meni paniikkiin. 

Ja oliko se päivää ennen tuota, kun olit nähnyt pirullisia voimia (demonic powers) menossa sinne sisään. 
Oliko se päivää ennen tuota? Oliko se keskiyöllä tuona päivänä? Ennen kuin teimme tuon sinä päivänä? Se 
tapahtui siksi, että koko helvetti tiesi, että yhteenotto oli meneillään tuossa paikassa. Ja jos tuota ääntä ei 
olisi sallittu... Me tiedämme, että puhumme Nashvillestä, missä kaikki musiikin ääni lähti kirkosta, joka 
sinne perustettiin aikoinaan. Se rakennettiin kirkoksi! Se oli vain kirkko. Laulut, kuten I fly away. Tai, 
tarkoitan lauluja kuten I saw a light. Tuon kaltaisia lauluja kuultiin siellä. No, ne olivat pakanoiden 
kirjoittamia lauluja, sanoo joku. Hetkinen, I saw the light. Tarkoitan, come on. Siinä oli kysymys taistelusta 
ja siksi muusikot taistelivat niin voimakkaasti siellä. Oletteko koskaan havainneet muusikkojen, hyvin 
tunnettujen muusikkojen joiden nimiä en mainitse juuri nyt, mutta tunnettuilla muusikoilla on laulu. Ja he 
esittävät tuon laulunsa tuossa paikassa Nashvillessä ja joka on perhelaulu ja uskon täyttämä laulu ja joka tuo 
heille paljon hyvää mainetta. Ja kun tuo maine on tullut heille, he menevät takaisin roskia tonkimaan. 

Se johtuu siitä, että heidät on voideltu. Tuon paikan voitelu oli sitä varten, että siellä julkaistaan ja tuodaan 
esiin elämää. Ja profeetalla oli selkärankaa tuoda tuo asia takaisin. Se oli ajautunut niin kauas siitä, että 
Athena-temppeli oli rakennettu Centennial-puistoon. Siellä oli 40 jalkaa (12,2 m) korkea kultalehtinen 
patsas - Athenan patsas. Ja sillä oli käärme ja Nike-lintu ja kilpi ja kaikki se ja ihmisten täytyi maksaa 
päästäkseen sisälle. Siellä annettiin ensin lahjoitus, kylvettiin siemen vihollisen peltoon, jotta päästiin 
katsomaan tätä valtavaa 40 jalan korkuista söntaläjää. Ja yksi profeetta sielläpäin päätti olla ääni, joka 
vastustaa Iisebeliä (Jezebel). Ja aivan yhtäkkiä he kutsuivat meidät sinne ja me palautimme äänen sinne. Me 
kaappasimme äänen viholliselta takaisin Jumalalle! 

Nyt on meneillään paljon asioita. He kaappasivat sen pois viholliselta ja sitten Herra antoi meille äänen, 
jotta päästämme sen kuuluville siellä. Ja se valtasi ääniaallot. Se ääni haastoi Iisebelin ja pimeyden henget, 
jotka Robin näki tulevan sinne päivää ennen, keskiyön aikaan, päivää ennen. Nuo olivat kokoontuneet sinne,
koska he tiesivät, että kyseessä on yhteenotto. Siinä oli kysymys portin hallinnasta, vuonna 2021. Mutta 
meidän sointumme ääni oli nimeltään: annetaan vapauden soida. Me tulimme sinne oopperalavalle ja 
annoimme shofarin äänen kuulua siellä ja päästimme eri ääniä. Ja uskonto yritti estää meitä tekemästä sitä 
tuona päivänä. Siellä oli meneillään, kaiken sen taustalla näkymättömissä, paljon uskontoa, joka yritti 
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pysäyttää sen. Eikä profeetta täynnä uskontoa vaan kaikki siinä ympärillä oleva. He yrittivät kaapata tuon 
päästämämme äänen ja laittaa sen omaan formaattiinsa. Jos laitatte Jumalan laatikkoon, hyvä Jumala, hän 
tulee ulos sieltä! Hän ei halua olla laatikossa. 

Eikä hän pidä uusista kärryistä ja leveistä laudoista ja kärrynpyöristä ja eläimellisistä mielihaluista, jos 
halutaan kantaa hänen arkkiaan. Sen pitäisi olla ihmisen ajattelun yläpuolella, jotta hän voi ohjata pappia 
hänen elämässään. Hän ei ole sinun kellosi ajassa. Hän ei ole sinun kellosi ajassa! Ikuisuus, mikä on 
kellonaika ikuisuudessa? Jos olisi olemassa vuori, joka on viisi mailia (1,5 km) korkea ja joka on kovaa 
graniittia. Ja pieni kolibri, tuuman parin kokoinen, lentää vuoren huipulle teroittamaan nokkaansa joka 
päivä. Kun kolibri on kuluttanut koko vuoren maan tasalle saakka, yksi päivä on kulunut ikuisuudessa. Se on
Jumalan kello. Vietätkö ikuisuuden taivaassa vai helvetissä, se on oma päätöksesi. 

Mutta, tuona päivänä profeetta sanoi, meidän on ryhdyttävä taisteluun. Ja profeetat tiesivät, että oli tullut sen
aika. En minä ollut siellä paikan päällä hyvän esityksen takia. Minäpä kerron, mitä me teimme, kun tuli aika 
soittaa Herralle. Hän kertoi minulle jotain, hän sanoi, tehkää se hyvin joten älkää harjoitelko. Niinpä, 
musiikki, jota kuulette meidän soittavan, sitä ei ole harjoiteltu. Hän sanoi, jos haluatte tehdä hyvin, älkää 
harjoitelko. Nyt, millainen muusikko ajattelee tuolla tavalla? (toim.huom. kysymys ei ole täydellisyydestä 
vaan edistymisestä. It is not about perfection but progression.) Minä katsoin Kristaa juuri ennen lavalle 
astumista. Minä sanoin, muistatko sen rytmin, jota käytimme War Cry:ssä? Hän sanoi, kyllä. Minä sanoin, 
aloita vain siitä. Ja siinäpä se. Tarkoitan, tuollainen laittoi hänet valokeilaan ja hän aloitti koko sen asian 
siinä oopperatalossa. Ja Krista sanoi jotain tyyliin, hyvä on, tästä se lähtee. Hän vain aloitti rummuista ja 
siitä koko asia lähti liikkeelle. Se meni siitä eteenpäin eikä saatana kyennyt tekemään minkäänlaisia 
suunnitelmia sen varalta. 

Niinpä tuo ääni aiheutti häiriöitä ilmapiirissä ja nuo pimeyden henget, jotka olivat tulleet sinne päivää 
ennen, alkoivat olemaan levottomia ja siellä alkoi olla häiriöitä heidän äänessä ja häiriöitä heidän asioissa. 
Kukaan ei tullut sinne paikan päälle esityksen takia! Ei kukaan. Ja sitten kun äänet loppuivat, profeetoilta 
kysyttiin ja pyydettiin tulemaan lavalle. Minäkin menin sinne - viimeisenä. Istuin alas ja kuuntelin muita. Ja 
me näimme, että jokaisella oli sana sanottavana. Aivan jokaisella oli sana. Timothy Dixon osoitti 
profeettojen nöyryyden. Hän tuli ja polvistui, ajattelen, että se oli ympyrä. Se on siellä jäänteenä vanhasta. 
Hän polvistui kirkossa. Hän alkoi rukoilemaan nöyrästi Jumalaa. Viisautta ja stragetioita kuultiin Dutch 
Sheetsiltä ja Hank Kunnemanilta ja Kent Christmasilta. Ja tuon kaltaisia asioita. Ja ihmiselle, profeetalle, 
annettiin valvojan asema Amerikan äänestä. Ääni sai kaiken aikaan. Yritän valita sanani oikealla tavalla. 

Mutta tuona päivänä annettiin profeetallista sisäpiirin tietoa. Ja Herra antoi minulle jotain sanottavaa, kun 
Jean Bailey katsoi ympärilleen. Ja ajatelkaa tätä, hän on tavallaan pastori, paimen, Flashpointissa. Minun 
näkökulmastani Flashpoint on paikka, missä uskon sana ja profeetallinen tulevat yhteen (word of faith and 
prophetic) - hengen miekka. Se on ainoa paikka, joka tekee asiaa tuolla tavalla. Hän oli siellä lavalla ja 
sanoi, naiset ja herrat, profeetat... Hän ei ollut siellä lavalla näytöksen takia vaan yhdistämässä asioita 
toisiinsa. Ja hän puhui. Me puhuimme. Jokaisella oli jotain sanottavaa. Jotain näytettävää. Mutta sitten siellä
oli yksi istuin tyhjillään toisessa päässä. Ja niihin aikoihin, kun se kaikki oli alkamassa ja viimeinen henkilö,
evankelista, tuli paikalle ja istui alas. Se oli profeetallinen merkki. Se oli profeetallinen merkki.

Siellä oli jo välimies, evankelista, paikalla. Se oli profeetallinen merkki, että profeetat olivat tulleet 
todistamaan valosta. Ja he olivat siellä järjestelemässä elonkorjuun kenttää, että evankelista voi ilmestyä 
paikalle. Koko näkemämme tapahtumaketju oli, Herran toimesta, profeetallisesti järjestelty. Ja kun profeetat 
tekevät sitä, mitä he tekevät. Se valmistelee alueet heidän perässä tuleville evankelistoille, jotka voittavat 
miljardi sielua kuningaskuntaan. Ja se tulee olemaan parasta aikaa, mitä olemme koskaan nähneet. Ja 
vihollinen yrittää romuttaa sen, jos se vain pystyisi siihen. Hän lopettaisi sen ja juuri nuo pimeyden henget, 
jotka tulivat sinne päivää ennen, ne olivat siellä pysäyttämässä tapahtumaa. Koska he eivät tienneet 
strategiaa, joka meillä oli, koska se paljastui vasta siinä vaiheessa, kun aloitimme soittamaan heidän 
silmiensä edessä. Näettekö siinä profeetallisen järjestyksen, mutta uskonnollinen maailma ei nähnyt sitä.

He ovat kuin Nikodeemos istumassa pöydän äärellä. Ja profeetat sanovat, mitä tarkoitat tällä asialla? Mitä 
tarkoitat profeetallisella linjalla? Sallikaa minun kertoa teille jotain. Kuninkaiden kanssa eivät istu alas 
evankelistat tai pastorit antamaan heille neuvoja. Sen tekevät profeetat. Ja nyt on kuninkaiden aika ja nyt on 
aikaa, kun kuninkaista on tullut roistoja. Ja tämä on aikaa, jolloin heistä tulee roistoja. Ja tämä on aikaa, kun 
vääriä kuninkaita pyritään tuomaan valtaan. Ja tämä on aikaa, kun vääriä vaakoja tuodaan maailman 
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näyttämölle. Ja kertokaa minulle, kuka ymmärtää tällaisia asioita samalla tavalla kuin profeetat? Koska he 
ajattelevat tulevaisuutta. Mutta sen on tarkoitus myös valmistella jokin asia: Jumalalla on yhä miljardin 
sielun herätys mielessään. Ja sellaiseen tekoon vaaditaan evankelistan voimaa, jotta se saadaan toteutettua. 
Minä olen profeetta. Minä voin tehdä evankelistan työn. Mutta minä en ole evankelista! Evankelista voi 
toimia profeetallisessa, mutta ei voi olla profeetta! Jos vain pysyisitte omalla kaistallanne ja tekisitte töitä 
yhdessä. 

Kuinka käsi voi sanoa jalalle, en tarvitse sinua. Tämä on naurettavaa. Ja me näemme tämän kaiken 
huipentuvan ja tämä on aikaa, kun uskonto tulee istumaan pöydän ääreen profeettojen kanssa ja sanoo, mitä 
on tekeillä? Uskonto ei ymmärrä näitä asioita. Jos puhut jotain profeeatallisista aikajanoista, he vain 
kallistuvat. Niinpä, nyt on tullut aika, kun Herra haluaa kirkastaa oman nimensä - uudelleen. Ja tämä on 
aikaa, kun taistelemme helvetin portteja vastaan. No, helvetin portit eivät koskaan avautuneet Robin-veli. 
Ai, eikö helvetissä niitä avattu? Kun tuo pandemia tuli maahan, he aukaisivat Pan-portin. Pan. Hyvä Jumala,
ettekö te ymmärrä edes näitä termejä. Pan. Menkää vain ja tehkää tutkimuksenne hakusanoilla: Pan 
seremonia, Filippuksen Kesarea. Kun Jeesus meni sinne ja puhui oppilailleen ja näytti heille profeetallisen 
merkin. Ettekö te ymmärrä sitä? Hän on Jumala lihassa, kyllä, mutta hän on profeetta! Hän kertoi meille, 
mitä on tulossa. 

Mutta sitten kun kirkko alkaa manitsemaan, pandemic, pandemic, pandemic, pan, teidän korvianne pitäisi 
alkaa kuumottamaan, mutta te ette voi sitä tunnistaa ellette tunne henkeä. Minä kerron teille, että olemme 
nyt tulleet sellaiseen aikaan, että Herra haluaa kirkon nousevan toiselle tasolle. Ja minä vain mietin, ovatko 
ihmiset valmiina siihen. Olemmeko me yhtenäisenä kirkkona valmiita siihen? No, miksi sinä sanot 
tuollaista? Koska me puremme toisiamme. Me vain alamme repimään toisiamme kappaleiksi. Joku tulee ja 
osoittaa teille jotain, mitä te ette tee ja te hyökkäätte vastaan kuin koira. Aivan kuin joku hurja susi. Jos joku 
menee jonnekin, josta ajattelette, ettei hänen pitäisi olla siellä, te vain revitte heidät kappaleiksi. Jos joku 
sanoo jotain, mikä ei ole linjassa teidän kirkkokuntanne uskontunnustuksen kanssa, te vain revitte heidät 
kappaleiksi. Eikä teillä ole mitään todisteita siitä, mitä teidän suuntauksenne sanoi. Te olisitte hyvin 
yllättyneitä siitä, kuinka vähän  teidän kirkkonne on raamatullinen. Ja kuinka loput siitä, kirkostanne, 
suuntauksestanne, on muuttunut vain suulliseksi perinteeksi. Niin tapahtui silloin, kun Jeesus eli maan 
päällä.

Niin vähän siitä tuli Toorasta. Hyvin vähän siitä tuli Toorasta ja loppu siitä tuli suullisesta perinteestä. Jeesus
sanoi tämän, muistatteko, että hän sanoi tämän. Hän sanoi, kerro ihmisille, tehkää niin kuin fariseukset ja 
johtajat kertovat teille, mutta älkää tehkö niin kuin he tekevät. He kertovat teille Mooseksesta ja laista, mutta
älkää tehkö sitä, mitä he tekevät. Te tulette hämmästymään aikaa, jolloin Jeesus eli maan päällä, millaiseen 
tilanteeseen asiat olivat ajautuneet. Heillä oli laki, joka sanoi, ettet voi kyntää sapattina. Niinpä, jos sylkäisit 
sapattina maahan, se piti tehdä kiven pinnalle ja polkea jalan alle, koska maan pinnalle osunut sylki olisi 
tehnyt siihen uran, mikä luetaan lain rikkomiseksi - se on kyntämistä. Nainen ei saanut katsoa itseään 
peilistä, koska oli olemassa laki nyppimistä vastaan. Nainen olisi voinut nähdä harmaan hiuksen ja nyppinyt 
sen pois ja rikkonut näin ollen lakia. Heillä oli laki, jonka mukaan aikuinen mies saattoi menna avioliittoon 
9-vuotaan lapsen kanssa. Sellaista sontaa sallittiin lakien kautta. Kerro minulle, ettemme elä tänään samassa 
maailmassa. 

Sapattina ei saanut kävellä yli kahdeksasosaa mailista ellei joku kutsunut sinua lounaalle. Niinpä päivää 
ennen, he järjestelivät lounaita matkansa varrelle. Niinpä kun he olivat kulkeneet matkan ja nauttineet 
lounaansa, he jatkoivat matkaa seuraavaan pisteeseen, missä sama toistettiin. Ajatelkaapa sitä. Sontaa! Ja nyt
Herra haluaa kirkon menevän seuraavalle tasolle. Seuraavalle tasolle. Robin-veli, sinä kuulostat niin kovalta.
Ei, en kuulosta lähellekään niin kovalta kuin Jeesus kuulosti. En lähellekään. En lähellekään. Joten, nyt 
kirkko on asettumassa pöydän ääreen aivan kuten Nikodeemus. Ja he kysyvät kysymyksiä. Ja jos jokainen 
viisinkertaisessa palvelutyössä, erityisesti sen johtajat, ja viisinkertainen tarkoittaa johtajia, jos he vain 
pysäyhtyisivät ja katsoisivat ympärilleen. Ja jos he sanoisivat, hyvä Jumala, minun pitää olla joukkuepelaaja 
kaikkien näiden ihmisten kanssa. Minun pitää hyödyntää niitä lahjoja, joita Jumala antoi noille ihmisille. 

Muistan ystäväni, jonka kanssa puhuin puhelimessa. Olimme hyviä ystäviä. Hän on taivaassa nyt. Mutta 
hän, me puhuimme sanasta tunnin. Edes takaisin, hän innostui, minä innostuin. Me innostuimme yhdessä. 
Mylan, jos koskit häneen, hänen suustaan tuli sanaa. Hän kysyi minulta, hän sanoi, hän aloitti aiheesta ja 
minä kerroin samasta aiheesta profeetallisesta näkökulmasta. Ja tämä oli sitä, mitä hän sanoi minulle. Hän 
sanoi, minä ajattelin asiaa, tuo on profeetan näkökulma. Näkökulmasi on profeetan näkökulma enkä ole 
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nähnyt asiaa siitä kulmasta aikaisemmin. Ja hän tarttui asiasta kiinni. Ja minä kuuntelin häntä ja me 
keskustelimme. Me olimme tekemässä tätä: siinä rauta terävöittää rautaa. Koko viisinkertaisessa 
palvelutyössä tulee tapahtumaan profeetallinen kosketus. Sen pitää tapahtua tai ihmisillä ei ole tulevaisuutta.
Mutta profeetan tehtävä tässä aikajanassa, missä olemme parhaillaan, on opettaa tuulesta. Ja minä sanoin sen
jo aikaisemminkin. 

Se on tuuli. Se on opetusta tuulesta. Se on tuulessa. Puhun nyt Hengestä. Me emme tiedä, mistä se tuli. 
Emmekä tiedä, minne se on menossa. Jumalassa ei ole alkua eikä loppua. Mutta me emme näe, minne se on 
menossa. Mutta me voimme tuntea sen ja me voimme kuulla sen. Ja sinä voit mennä sen sisälle. Ja nyt 
kirkko, uskonto on jo alkamassa istumaan alas, seurakunnan, kirkon, Kristuksen ruumiin kanssa. Ja he 
kysyvät kysymyksiä. Meidän on oltava valmiina vastaamaan niihin kysymyksiin. Halleluja. 

Niinpä, menemme takaisin siihen pyhän kirjoituksen kohtaan. Jeesus sanoi, Isä, kirkasta kasvosi. Hän sanoi, 
minä olen sen kirkastanut hänessä. Ja minä kirkastan sen uudelleen. Toisin sanoen, sinun tehtäväsi, saattaa 
päätökseen kaiken sen. Kaikki mitä aiot tehdä Poika, se saattaa päätökseen kaiken sen. Minä voin kirkastaa 
nimeni sinussa ja sinä olet tehnyt sen täydellisesti. Ja minä aion kirkastaa sen uudelleen. Milloin? Heissä. Ja 
tiedätkö, minkälaiseen paikkaan se on laittanut sinut? Se laittoi sinut paikkaan, et ole pää, mutta sinä olet 
ruumiissa. Ja hän haluaa kirkastaa nimensä sinun elämässäsi. Hän haluaa kirkastaa nimensä sinun elämässäsi
aivan samalla tavalla kuin hän kirkasti nimensä pään elämässä. Eipä ihme, että Jeesus sanoi, nämä tekemäni 
asiat, te teette samoja asioita ja te teette suurempia asioita. Koska minä menen Isäni luokse ja minä lähetän 
Lohduttajan, Puolustajan, Pyhän Hengen, ja hän elää sisälläsi. Joten, nyt me tiedämme paikkamme. 

Ja pyhät kirjoitukset jatkuvat niin, että ihmiset siellä sinä päivänä, jotkut sanovat, että ukkonen jyrisi. Kun 
hän puhui, ukkkonen jyrisi. Mutta Jeesus sanoi, tämä ääni ei tullut minun takiani. Kuunnellaan, mitä hän 
sanoi. Se tuli teidän takia. Hän puhuu meistä. Hän sanoi, ettei se tullut minun takiani vaan teidän takia. 
Joten, mitä meidän pitää tehdä? Johanneksen ensimmäinen sanoo, että hän on valo. Ja siellä sanotaan, että 
hän tulee kuin salama idästä länteen. Meidän on opittava ajamaan salamalla. Mutta meidän on myös 
pystyttävä tulkitsemaan ukkosta. Luultavasti, tämä täytyy jättää tähän. Kuulostaa siltä, että puhun teille 
samasta asiasta kerta toisensa jälkeen tänään – kierrämme ympyrää. Mutta minä puhun mysteerejä, jotka 
löytyvät sanasta. Jos vain kuuntelette ja ajattelette niitä hetken ajan. Se valkenee silloin teille. Ja silloin se 
alkaa valkenemaan ruumiille. Halleluja.

Maailma on valmisteltu suurinta aikaa varten, mitä olemme koskaan nähneet. Miljardin sielun herätys. 
Mutta sitä edeltää profeettojen puhe ja liike. Ja sen jälkeen evankelistat liittyvät siihen ja lähtevät liikkeelle. 
Halleluja. Me tiedämme, että Nikodeemus uskoi Jeesukseen. Hän uskoi. Hän uskoi Jeesukseen. Ja hän auttoi
hautaamisessa, muistanette sen. Hän uskoi Jeesukseen. Arimatialainen Joosef antoi oman hautaluolansa 
hänelle, jonne hänet haudattiin. Molemmat heistä uskoivat Jeesukseen. He seurasivat häntä. Joosef meni 
Pilatuksen luokse ja kysyi Jeesuksen ruumista. Rohkeasti. Hän olisi voinut aivan hyvin kuolla kuten tai 
joutua painostuksen kohteeksi kuten muut opetuslapset. Hän teki sen rohkeasti. Hän uskoi. 

No, ihmiset sanovat, Jeesuksella oli vuokrattu hautaluola. Kyllä, mutta hän ei tarvinnut sitä pitkään. On vain 
kolme päivää ja kolme yötä sinun suurimman voittosi välillä. Hautaluola piti sisällään mysteeriä, joka on 
piilossa aikakausissa, kolmen päivän ja yön ajan. Jokainen hauta huusi. Haudat huusivat siihen tapaan, että 
maasta tuli ääni niin, että hautaluolat aukenivat. Mutta kukaan ei noussut ylös ennen kuin hän oli tehnyt sen. 
Koska mysteeri oli piilossa hänen sisällään. Joten, nyt meillä on suuri herätys tulossa. Ja on tulossa suuri 
uskon ylösnousemus. Nyt on Jeesus-vallankumouksen aika. 

Minä uskon, että... No, puhun tästä sitten tulevaisuudessa. Haluan, että teet näin tänään. Jos et tunne Jeesusta
Herranasi ja Pelastajanasi, tehkää niin kuin Paavali sanoi: uskokaa sydämessänne, että Jumala nosti 
Jeesuksen kuolleista. Tunnusta suullasi, että hän on Herrasi. Ja sinä pelastut. Joten, sano vain näin. Herra 
Jeesus, minä uskon sydämessäni, että Jumala nosti sinut kuolleista. Ja minä tunnustan suullani, että sinä olet 
Herrani ja Pelastajani. Ja minä kiitän sinua, että pelastit minut Herra. Kiitos, Herra Jumala, että pelastit 
minut. Nyt, kasta minut Pyhässä Hengessä, josta todisteena on puhuminen vieraalla rukouskielellä niin kuin 
henki tahtoo. Nyt, minä kiitän sinua myös tuosta, Herra. Nyt minä aion sanoa suullani äänet, jotka kuulen, 
uskossa. 

(1:32:37 Puhetta vieraalla rukoukskielellä.)
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Ja aloita sitten vain ylistämään häntä tuolla kielellä. Halleluja. Kirjoittakaa chattiin, mitä olette tehneet 
tänään. Kirjoittakaa ja kertokaa meille, mitä tämä kaikki merkitsi teille tänään. Tulkaa mukaan. Olemme 
aloittaneet nyt uuden vuoden liikkuen uudelle tasolle. Meidän täytyy nousta uudelle tasolle. Jumala haluaa 
kirkastaa nimensä meissä juuri nyt. Me taistelemme helvetin portteja vastaan. Nyt hän haluaa... Minä 
hyppäsin tämän yli, Herra. Näettekö, ihmiset yrittävät sanoa, että vaadittiin korona, jotta ihmiset, ruumis, 
saatiin hereille. Ei, ei sitä tarvittu. Koko se asia lähetettiin tappamaan ruumis, kirkko, seurakunta. Jumala ei 
käytä sairautta herätykseen. Jeesus otti sairauden itse kantaakseen. Vihollinen sen sijaan yllätti kirkon 
nukkumassa. Ja avasi helvetin portit. Ajatelkaa tätä asiaa. Samaan aikaan kirkko oli nukkumassa. Ja lauloi 
unilauluja. Nuku vain pienoinen. Käy nukkumaan pikku tyyppi. Näettekö pahoja henkiä siinä ympärillä 
yrittäen pitää kirkon unessa ja kirkko käpertyi mukavasti yksiöönsä. Heillä oli omat yksiönsä. Ja yllään 
napitetut housut takapuolessaan. Ja he vain käpertyivät mukavasti siihen ja työnsivät peukalon suuhunsa. Ja 
pahat henget siinä ympärillä laulavat tuutulauluja ja sanovat toisilleen: "Avatkaa nuo portit. Avatkaa nuo 
portit." Kiirehtikää, avatkaa nuo portit. Avatkaa ne nyt.

Tuollainen suuri ja hienovarainen suunnitelma oli siis tehty ja neljä tai viisi papistoon kuuluvaa henkilöä eri 
uskonnoista tulivat sinne Gothardin portille. Ja he rakensivat uudelleen Pan-temppelin ja seremonia 
järjestettiin Pan:lle avatakseen helvetin portit ja nostaakseen hänet sieltä maan päälle. He tekivät sen 
simuloimalla orgioita, langenneita enkeleitä, erilaisia wicka-uskontoja, kaikenlaista vastaavaa, pyhitettiin ja 
siunattiin ja jopa kuolemaa simuloitiin ja näyteltiin siinä seremoniassa - se oli uhraamista hengessä. Ja 
kirkko vain imi peukaloaan unessa yksiössään. Samaan aikaan kun nuo portit avattiin. Pahat henget lauloivat
kirkolle kehtolauluja. Pirullisia kehtolauluja. Eikä ollut profeettoja, jotka olisivat voineet astua esiin, koska 
kirkot eivät antaneet heille lupaa siihen.

Joten kirkko pysyi sikeässä unessa. Ja sitten ne portit avattiin ja kun niin tapahtui, nuo pahat henget tulivat 
sieltä maan päälle. Kuvitelkaapa mielessänne tämä kuva. Heillä oli käsissään tyyny ja he kävelivät esteettä 
tuon nukkuvan lapsen, kirkon, kehdon äärelle ja painoivat tyynyn kasvoja vasten tukahduttaakseen ja 
tappaakseen nukkuvan kirkon. He yrittivät tukahduttaa kirkon kuoliaaksi. Ja sitten arvioitiin: tarpeeton. 
Minusta tuntuu... Olenko minä yksin täällä? He arvioivat tilannetta kirkon suhteen: tarpeeton. He yrittivät 
tukahduttaa kirkon kuoliaaksi. Ja sitten yhtäkkiä kirkko kääntää kylkeä sikiöasennossaan ja alkaa potkimaan
elämänsä puolesta yksiössään. Ja he alkavat taistelemaan ja yrittävät selvitä kamppailusta hengissä. Ja se oli 
sitä, mitä näimme tapahtuvan.

Kirkko heräsi siinä vaiheessa taistelemaan elämänsä puolesta. Ja sitten yhtäkkiä profeetoille annettiin ääni, 
koska uskonto teki havainnon: me emme tienneet että tällainen on tulossa! Ja muistan jonkun kirjoittaneen 
chattiin noihin aikoihin: miksi kukaan profeetta ei kertonut, että tällainen on tulossa? Puhuttiin, ettei kukaan 
sanonut mitään. Ja sitten yhtäkkiä, he kommentoivat meidän puheitamme. Koska me kerroimme asiasta jo 
varhaisessa vaiheessa. Kuunnelkaa, mitä hän sanoi. Hän sanoi, minä kadun, että sanoin noin, koska joku 
selvästikin kertoi, mitä on tulossa jo hyvissä ajoin. Siinä meillä on rehellinen henkilö. Ja sellaisia henkilöitä 
oli useampiakin. Ihmiset puhuivat asiasta. Tiedän profeettoja, jotka puhuivat asiasta jo 2017 enkä minä 
tiennyt asiasta. Tarkoitan, asia kerrottiin ihmisille jo silloin. 

Tuohon aikaan monet eivät ajatelleet, että asiasta oli puhuttu, kun profeetat olivat puhuneet siitä 
tietämättään. Mutta heille ei annettu ääntä. Ja sitten kirkko heräsi taistelemaan henkensä puolesta. No, nyt 
me tiedämme ja seisomme vastustamassa asiaa Jeesuksen nimessä. Me taistelemme helvetin portteja 
vastaan. Ja vastustamme tuollaisia asioita. Taistelemme helvetin portteja vastaan. Otamme oman paikkamme
Jumalaa varten, jotta hän voi kirkastaa nimensä meissä. Aamen.

No, se on jo ollut hyvä 11th Hour, kuka tulee ja ottaa mikrofonin? Me teimme kaikkein tärkeimmän asian 
tänään: johdatimme ihmiset Jeesuksen luokse. Sallikaa minun sanoa tämä asia samalla, kun Krista on tulossa
tänne. Haluan sanoa jotain sinulle. Ihmiset sanovat, Jeesus asetti käden spitaalisen päälle. Ihmiset sanoivat, 
se on epäpuhdas, epäpuhdas, epäpuhdas. No, Jeesus ei juurikaan välittänyt siitä, mitä ihmiset sanoivat. Hän 
teki sen kaikesta huolimatta. Koska hän tuli tekemään sitä, mitä hänen Isänsä kertoi hänelle. Eikä hän 
pelännyt spitaalia. Ja Raamattu sanoo, kun hän laittoi käden päälle, spitaali katosi. Toisin sanoen, spitaali oli 
se joka joutui irrottamaan otteensa ja lähtemään. Hän käsitteli juuriongelman. Miehessä oli spitaalin paha 
henki ja tuo henki eli miehessä. Ja se lähti pois. 

Kirkon on päästä sellaiseen pisteeseen, että... Syy siihen, että monia profeettoja kritisoidaan ja mitätöidään 
jne., koska meillä on selkärankaa ojentautua homoseksuaaliyhteisön suuntaan. He ovat epäpuhtaita, 
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epäpuhtaita, epäpuhtaita... No, ajatteletteko, että minä pelkään sellaista? Se vastaa sitä, kun Jeesus katsoi 
spitaalista: totta kai minä haluan! Se on siinä, kun me vierailemme noissa paikoissa ja käsittelemme 
iljetykset. Ja jotka pysäyttävät ihmiset matkallaan vapauteen. Se on heidän kohtalonsa tie, joka on 
pysäytetty. Se on heidän tiensä vapauden ääneen. Kaikki ne. Raamattu sanoo, väärä vaaka on Herralle 
iljetys. Se sanoo, että homoseksuaalisuus on iljetys Herralle. Abortti on iljetys. Viattoman veren 
vuodattaminen on iljetys. Profeetat, puhukaa sitä vastaan! 

Koska kaikki iljetykset tulevat yhdestä ainoasta iljetyksestä. Se on iljetyksen kauhistus, joka yrittää tulla 
valtaistuimelleen pyhään paikkaan. Niinpä kaikki iljetykset liittyvät tavalla tai toisella siihen, että iljetyksen 
kauhistus saadaan omalle valtaistuimelleen pyhään paikkaan. Ja siinä meillä on antikristus. Ja kaikki 
iljetykset. Jokainen iljetys, joka mainitaan pyhissä kirjoituksissa, on osa suunnitelmaa, jolla yritetään tuoda 
hänet paikalleen. Niinpä profeetat ovat vastarintaliike iljetystä vastaan. 

Se on sitä, että he käsittelevät hengellisiä voimia. Se on hengen voimien käsittelyä enkä minä ole profeettana
valmistautunut katsomaan vierestä aivan kuten ensimmäisen Jeesus-vallankumouksen aikana, kun joku 
henki tulee sisään ja vie ihmisiä, jotka Jumala on kutsunut palvelukseensa. Nuo henget vievät osan 
ihmisrodusta ja tuhoavat heidät kokonaan. Niinpä me teemme kenttätyötä ja todistamme valosta. Ja he 
tulevat ja kuulevat Jumalan kutsun elämässään. He tulevat vapauteen. Koska minä uskon, että nuo 
homoseksuaaliseen yhteisöön jumittuneet ovat todellisuudesa evankelistoja. He ovat evankelistoja. Se ei ole 
oma mielipiteeni. Vaan se on sitä, mitä he ovat. He ovat evankelistoja. Ja tuo asia on lähetetty heille, jotta se 
estäisi heidän kulkunsa omaan kohtaloon. 

Joten siinä on kysymyksessä henki. Jokainen iljetys on antikristuksen henki. Eikö niin? Jonkun on kuultava 
tämä. Jokainen iljetys, joka tappaa syntymättömiä, on antikristuksen henki. Jotta väärä vaaka voidaan tuoda 
maailmaan, koska aina täytyy olla väärä vaaka. Koska sen avulla ihmisiä punnitaan ja kansakuntia punnitaan
ja kaikki punnitaan. Tämä sairaus oli väärä vaaka, jonka avulla ihmisiä punnittiin. Jos et ottanut piikkiä, etkä
tehnyt sitä etkä tehnyt tätä, sinut punnittiin tuossa väärässä vaa'assa. Sinut punnittiin siinä ja sinulle laitettiin 
otsaan leima: tarpeellinen tai tarpeeton. Helvettiin tuo vaaka! Pyyhkäiskää tuo vaaka pois näyttämöltä ja 
potkaiskaa se pois pöydältä ja tuokaa todellinen vaaka, Raamattu, pöydälle. Ja tuoka todellinen vaaka, 
Raamattu, maailmaan. Tuokaa Jumalan sana ja Jumalan henki maailmaan ja tuokaa vapauden henki 
maailmaan ja punnitkaa kaikki asiat Jumalan sanan perusteella. Ja kansakunnat punnitaan sen perusteella, 
miten he kohtelevat Israelia. Eikä minkään muun kansan perusteella. 

Niinpä meidän on tultava esiin. Näinä päivinä, jos haluamme nousta uudelle tasolle ja jos tahdomme 
Jumalan kirkastavan oman nimensä meissä uudelleen. Halleluja. Tulisitko tänne Krista ottamaan vastaan 
lahjoituksen tänään. Ylistäkää Jumalaa. 

1:43:15
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